
Zápis ze zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Chropyně konaného 

 dne 9. června 2021 

 
 

Přítomni: Mgr. Milan Bajgar, MBA, Ing. Zuzana Konvičná, Jiří Kondler,  Mgr. Igor Štěpánek, Ing. Jiří Maršálek 

 

Omluveni: Mgr. Martin Schmied, Marek Polišenský 

 

Přizváni: Ing. Lenka Macháčková 

 

Místo zasedání: zasedací místnost Městského úřadu Chropyně 

Začátek a konec jednání: 16.30 – 17.30 hodin 

 

Program jednání: 

1. Majetkoprávní záležitosti 

2. Rozpočtové opatření města Chropyně č. 2 v roce 2021 

3. Účetní závěrka města Chropyně za rok 2020 

4. Závěrečný účet města Chropyně včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2020 

5. Návrh na uzavření smlouvy s poskytovatelem "Investičního úvěrového rámce Chropyně" 

6. Záměr dalšího nakládání s budovami čp. 341 v ulici Masarykova a čp. 348 v ulici Komenského 

7. Různé 

 

ad 1) Finanční výbor projednal majetkoprávní záležitosti.  

 

Návrh usnesení: Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města schválit majetkoprávní záležitosti u podbodů 

1,2,3,5 v předloženém znění.    

 

Rozprava k podbodu č.1:  Pan Ing. Maršálek vznesl dotaz k historii plánovaného prodeje. Byl přizvaný Ing. Jiří 

Pospíšil, který dotaz zodpověděl. 

 

Pro: 5 Proti: 0  Zdržel se: 0 

U podbodů 1,2,3,5 byl návrh usnesení přijat. 

 

Rozprava k podbodu č. 4:  Pan Ing. Maršálek požádal o uvedení důvodů, proč spolek Lužňáci tuto dotaci na 

základě Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Chropyně v roce 2019 neobdržel.  

Finanční výbor žádá Radu města o připravení stanoviska k tomuto bodu na jednání Zastupitelstva města. 

 

Pro: 3 Proti: 2 Zdržel se: 0 

U podbodu č. 4 FV nezaujal  stanovisko. 

 

ad 2) Finanční výbor projednal návrh rozpočtového opatření města Chropyně č. 2 v roce 2021. 

 

Návrh usnesení: Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření města 

Chropyně č. 2 v roce 2021 v předloženém znění. 

 

Rozprava: 

 

Pan Mgr. Štěpánek měl dotaz, proč se má alokovat částka 2.071.000 Kč.  Dotaz byl zodpovězen Ing. 

Macháčkovou. Dále Mgr. Stěpánek vysvětlil potřebu nákupu nové sekačky pro Fotbalový klub.  

  

Ing. Maršálek vysvětlil svůj postoj k navrženému rozpočtovému opatření.   

 



 Pro: 4  Proti: 1  Zdržel se: 0 

 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

ad 3) Finanční výbor projednal Účetní závěrku města Chropyně za rok 2020. 

 

Návrh usnesení: Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města schválit Účetní závěrku města Chropyně za 

rok 2020. 

 

Pro: 5 Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

4) Finanční výbor projednal  Závěrečný účet města Chropyně včetně zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření za rok 2020. 

 

Návrh usnesení: 

1. Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města schválit Závěrečný účet města Chropyně včetně 

zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2020. 

2. Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města vyjádřit souhlas s celoročním hospodařením, a to 

bez výhrad. 

 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

ad 5) Finanční výbor projednal  Návrh na uzavření smlouvy s poskytovatelem "Investičního úvěrového 

rámce Chropyně".  
 
Návrh usnesení: Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města schválit uzavření smlouvy o úvěru ve výši 

100.000.000,00 Kč s Komerční bankou a.s.,  IČ: 45317054, Na Příkopě 33/969 Praha 1, za účelem financování 

investičních akcí města Chropyně realizovaných v období 2022-2026, splatného 31.12.2050, s úrokovou 

sazbou 3M PRIBOR + 0,01% p.a. po celou dobu úvěru, a dle dalších podmínek uvedených ve smlouvě o úvěru. 

 

Rozprava: Ing. Maršálek vysvětlil svůj postoj k tomuto bodu jednání. 

 

Pro: 3  Proti: 1  Zdržel se: 1 

 

FV k tomuto bodu nezaujal stanovisko. 

 

ad 6) Finanční výbor projednal Záměr dalšího nakládání s budovami čp. 341 v ulici Masarykova a čp. 348 v 

ulici Komenského. 

 

Návrh usnesení: Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města vzít na vědomí ceny v místě a čase obvyklé u 

nemovitostí čp. 348 v ul. Komenského (dříve sídlo příspěvkové organizace Správa majetku města Chropyně) a 

čp. 341 v ul. Masarykova (dříve knihovna) včetně pozemků.   

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

 



ad 7) Různé 

- Příští zasedání Finančního výboru se koná ve středu 15. září 2021 v 16.30 hod. 

- Byl vznesený dotaz na dostupnost zápisů z jednání Finančního výboru. 

 

 

 

Zapsala:    Ing. Macháčková 
 
 
 
 

 
 
 
 


